6天4晚首尔+江原道\

行程特色

14小法兰西

骨雪岳山公园

哈乐天世界

伯德寿宫

盾首尔塔











特色风味餐

倡春川炒鸡

a 3 3 3 3 4 3 4 5 4 5 4 5

倡DIY 人参鸡

追韩式烤肉

追MARU 自助餐



吉隆坡 + 首尔

机上用餐

早1-1晚餐

飞往仁川首尔。

第二天 首尔 四江原

-1午1晚餐

雪岳山韩华度假村或同级4章

【南怡岛】该景点的理念是"向全世界游客奉上美丽童话 和歌曲的世上独一无二的想象共和国",并使用了"南怡 共和国"这一品牌【小法兰西】首尔小众旅游目的地 小 法兰西村是韩国首尔郊外的一个文化村。《来自星星的你》、 《贝多芬病毒》和《Running Man》都曾在这里进行过外 景拍摄。【大浦鱼港】身处大浦港不仅能欣赏雪岳山、东 海的天然美景, 还可前往比目鱼、甘青鱼等海产品丰富的 大浦生鱼片店园地和大浦鲜鱼市场游玩一番

第三天 江原 📟 京畿

早1午1晚餐

普鲁米尔酒店或同级4★

【雪岳山公园】雪岳山国家公园位于韩国江原道的雪岳山、 因山顶常年被白雪覆盖而得名。跨江原道束草市、麟蹄郡、 高城郡、襄阳郡等四个市郡, 以最高峰大青峰 (海拔 1708公尺)为中心【辛兴寺】神兴寺是真德女王6年 (652年) 由遍访全国名山的慈藏律师(590-658) 建造 的,原名香城寺。之后多次破损后重建。在 1644 年,灵 瑞、莲玉及惠元三位高僧因做了相同的梦而在现在的位置 上建造了寺院,更名为神兴寺。【人参鸡 DIY】【韩服体验】 第四天 京畿 📟 首尔

斯凯帕克酒店或问级4★

春夏秋行程:【乐天世界(自由卷)】是位于韩国首尔的大 型娱乐设施,它包括一个大型室内主题公园、户外游乐园、 商场、酒店【德寿宫】德寿宫是朝鲜王朝最后的宫殿, 位 于大韩民国首尔市, 宫内有许多朝鲜早期的欧式建筑【东 大门】从批发到零售的一站式购物,东大门从很早以前开 始就是游客和商家最喜爱的购物天堂。而又因为这里有许 多大型批发商城都是通宵达旦营业

冬天行程:【乐天世界+滑雪场(滑雪用具自费)】【德寿宫】

首尔 第五天

早/午餐/-

斯凯帕克酒店或同级4★

【人参馆】【化妆品】【首尔塔(不登塔)&愛情鎖墙】首尔 塔也称为南山塔,是首尔著名的地标性建筑,适合欣赏城 市全景。 N 首尔塔的主打景点是观景台, 搭乘南山缆车 登上观景台即可从云端俯瞰首尔。

【保肝】【国际免税店】【明洞商圈】作为首尔主要旅游景 点之一, 自然吸引了来自世界各地的游客, 前来造访这里 的精品名牌店家和其他商家。这个街区对游客和当地人来 说,都是不可或缺的购物商圈。

首尔十吉隆坡

早/机上用餐

【土产店】可找你喜欢的紫菜还有各种的口味小零食, 之后送往机场返回美丽的家园

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 6KICN-I (Updated: 09-JUL-2024)

Remarks 备注



(OUTBOUND)

Departure Date 出发日期

神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

Flight Details 航班资料

7 03-21430288 **9** 016-5500590/529



Tour Fare 团费

康泰族行社(马)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

6D4N SEOUL+GANGWON-DO

HIGHLIGHT:

⚠ Petite France ⚠ Seoraksan

National Park

△Lotte World △Deoksugung

⚠N Seoul Tower

△Hanboknam











SPECIAL MEAL

☐ Chunchuan
FriedChicken

- △Ginseng Chicken Soup
- **省Korean BBQ**
- **MARU Buffet**

DAY 1

KL > INCHEON - SEOUL

MOB

Flight to Incheon and transfer to Seoul.

DAY 2

SEOUL W GANGWON-DO

-/L/D

[Nami Island] The concept of the attraction is "a republic of imagination unique in the world that presents beautiful fairy tales and songs to tourists from all over the world" and uses the brand name "Nami Republic" [Petite France] Small tourist destination in Seoul Petit France Village is a cultural village on the outskirts of Seoul, South Korea. "My Love from the Star", "Beethoven Virus" and "Running Man" have all been filmed here. [Daepohang Fish Market] In Daepo Port, you can not only enjoy the natural beauty of Mt. Seorak and the East Sea, but also visit the Daepo Raw Fish Shop and the Daepo Fresh Fish Market, which are rich in seafood such as flounder and mackerel.

DAY 3

GANGWON-DO R GYEONGGI

B/L/D

..... B/L/

[Seoraksan National Park] Seoraksan National Park is located in Seoraksan, Gangwon-do, South Korea. It is named because the top of the mountain is covered with snow all year round. [Sinheungsa] was built in the 6th year of Queen Zhende (652) by the lawyer Cizang (590-658) who visited famous mountains all over the country [Ginseng Chicken DIY] [Hanbok experience]

Departure Date 出发日期 Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

Remarks 备注

GYEONGGI 📟 SEOUL

B/-/D

Sky Park Hotel or Similar 4★

Spring/Summer/Fall: 【Lotte World (ticket)】 It is a large-scale entertainment facility located in Seoul, South Korea 【Deoksugung】 Deoksugung Palace is the last palace of the Joseon Dynasty, here are many early Joseon European-style buildings in the palace. 【Dongdaemun】 One-stop shopping from wholesale to retail, Dongdaemun has been a favorite shopping paradise for tourists

Winter: **Lotte World** + Ski Resort (ski equipment at your own expense) **Looksugung**

DAY 5

DAY 4

SEOUL

B/L/-

Sky Park Hotel or Similar 4★

[Ginseng] [Cosmetic] [N Seoul Tower (exclude ticket)& love lock wall] Seoul Tower, also known as Namsan Tower, is a famous landmark in Seoul [Baoganyeong] [Duty Free Shop] [Myeongdong] As one of Seoul's major tourist attractions, it naturally attracts tourists from all over the world to visit its boutiques and other businesses.

DAY 6

INCHEON → Kuala Lumpur

B / MOB

[Local Shop] You can find your favorite laver and various flavored snacks, Then send it to the airport and return to the beautiful home

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

03-21430288 © 016-5500590/529

康身泰心

Tour Code: 6KICN-I (Updated: 09-JUL-2024) 康素族行社 (马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD ○ 03-2148 8448 ○ 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.